



## Hong Kong Association of Travel Agents

5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong  
Tel: 2869 8624 Fax: 2525 0986  
Website : [www.hata.org.hk](http://www.hata.org.hk) Email: [manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk)

15 January 2018

Dear HATA Members,

### Technology Risk Management & Information Security for Travel Agents Seminar and luncheon

As all members are aware that the computers at two Hong Kong travel agencies were hacked recently with the hacker(s) gaining possession of some of their customers' personal information.

Due to ever-changing technology, causes of cybersecurity incidents have become diversified, making tracing the incidents more challenging, hence in order to implement practical measures to safeguard personal data from unauthorized or accidental access, we are organizing a lunch time seminar entitled "Technology Risk Management & Information Security for Travel Agents" on Wednesday 31 January 2018 which will be presented by 2 specialists in this field - Dr. Walter Fung, Teaching Fellow of the Hong Kong Polytechnic University and Mr. Kenneth Leung, Senior Manager of the Jebsen Insurance Brokers Limited. Delivery will be in Cantonese supplemented by English as necessary.

Details of the seminar are as follows:

**Date:** 31 January 2018 (Wednesday)

**Venue:** East Ocean Restaurant, L12, The One, 100 Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon.

**Time:** 1230HRS- 1400HRS

**Cost Per Member:** HK\$ 100 on a first come-first-serve basis (due to limited capacity)

**Note:** A maximum of 4 places will be allocated to each member organization

Please confirm your attendance by completing the reply slip below and return it to the Secretariat on or before **(Wednesday) 24 January 2018** by fax: 2525 0986 or email: [manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk) in order to reserve you space at this important seminar.

This will also be a great networking opportunity for members!

Yours sincerely,

*Richard Willis*

Richard Willis

HATA Training Committee Chairman



## Hong Kong Association of Travel Agents

5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2869 8624

Fax: 2525 0986

Website : [www.hata.org.hk](http://www.hata.org.hk)

Email: [manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk)

二零一八年一月十五日

致各會員:

### “旅行社資訊科技風險管理與資訊保安” 午餐座談會

相信大家亦留意到最近有兩間香港旅行社的電腦系統客戶數據庫遭黑客入侵及勒索的事件。

由於網絡科技日新月異，企業的電腦網絡設施比以前更容易受到攻擊，使安全挑戰變得更為複雜。有見及此，本會將舉辦一個“旅行社資訊科技風險管理與資訊保安”午餐座談會，為會員提供實際可行的方案，提升網路保安，保障客戶資料。是次座談會將由兩名專業人士主講：香港理工大學教授馮瑞良博士 及 捷成保險顧問有限公司高級經理梁健斌先生。座談會將以廣東話為主。

座談會詳情如下：

日期：2018 年 1 月 31 日（星期三）  
地點：東海薈  
尖沙咀彌敦道 100 號 The ONE 12 樓  
時間：下午 12:30 - 2:00  
費用：一百元正（名額有限，先到先得）  
備註：每名會員最多可分配四個名額

請填妥以下回條，並於二〇一八年一月二十四日（星期三）或之前 傳真：2525 0986 或 電郵：[manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk) 到秘書處。

香港旅行社協會

**韋榮恩**

韋榮恩

培訓委員會主席

謹啟

## Reply Slip回條

I/We wish to attend the Seminar on Technology Risk Management & Information Security for Travel Agents on 31 Jan 2018

我 / 我們 將會出席香港旅行社協會在1月 31日所舉辦之「“旅行社資訊科技風險管理與資訊保安”午餐座談會」

公司名稱 Company Name: \_\_\_\_\_

聯絡人Contact person : \_\_\_\_\_ 電話Tel : \_\_\_\_\_

Email電郵 : \_\_\_\_\_

(1) Participant Name 參加者姓名: \_\_\_\_\_ Title職銜: \_\_\_\_\_

(2) Participant Name 參加者姓名: \_\_\_\_\_ Title職銜: \_\_\_\_\_

(2) Participant Name 參加者姓名: \_\_\_\_\_ Title職銜: \_\_\_\_\_

(2) Participant Name 參加者姓名: \_\_\_\_\_ Title職銜: \_\_\_\_\_

Fee 費用 : HK\$100 x \_\_\_\_\_ 位 seat(s) = 港幣 \$ \_\_\_\_\_

If you wish to attend this seminar, please complete and return the reply slip together with a crossed cheque made payable to "Hong Kong Association of Travel Agents Ltd." to the Secretariat by fax: 2525 0986 or email: [manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk) on or before (Wednesday) 24 Jan 2018. Seats are limited. First come first served. Should you have any queries, please feel free to contact the Secretariat (Edith or Cherry) at 2869 8624.

名額有限，先到先得，報名從速。請於2018年1月24日(星期三)前報名及將回條連同劃線支票抬頭「香港旅行社協會有限公司」，寄回香港九龍大角嘴深旺道3號嘉運大廈北座5樓。如有查詢，請致電本會秘書處(趙小姐/江小姐) 2869 8624 傳真號碼：2525 0986 電郵：[manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk)

HATA Secretariat

秘書處